



Date: 24/03/2020

التاريخ: 2020/03/24

To:

الى:

healthcare service providers

السادة/مقدمي خدمات العلاج الطبي

**Subject: Licensed Healthcare Professional  
Rotation between Abu Dhabi Licensed  
Healthcare Facilities.**

**الموضوع: الاستفادة من خدمات المهنيين الصحيين  
المرخصين في المنشآت المرخصة في امانة ابوظبي**

Greetings,

تحية طيبة وبعد ...

We would like to extend you our greetings wishing you all the best and success.

بدايةً، يسرنا أن نتقدم لكم بخالص التحية والتقدير متمنين لكم دوام التوفيق والسداد.

The Department of Health extends sincere gratitude to your invaluable efforts in managing the spread of Covid – 19 virus.

دائرة الصحة تقدم لكم خالص التقدير لجهودكم القيمة في الوضع الراهن لحد انتشار فيروس كورونا المستجد (كوفيد-19).

In line with the Ministerial resolution - no. 230/2020, please be informed that the Department of Health – Abu Dhabi - permits all licensed health professionals to work in a team spirit within licensed healthcare facilities to provide medical support to control and limit the outbreak of the Novel Corona Virus, as per the applicable regulations and the following terms:

تماشياً مع قرار وزير الصحة مرجع رقم 2020/230، يرجى العلم بان دائرة الصحة تسمح بعمل المهنيين الصحيين المرخصين في جميع المنشآت الصحية المرخصة في امانة أبوظبي بروح الفريق وذلك لتقديم الدعم الطبي للسيطرة والحد من انتشار فايروس كورونا المستجد، حسب اللوائح و النظم المتبعة:

- This initiative shall be made purely to serve the society with an objective to prevent, control, stop spread of corona virus.
- Documented agreement between both Healthcare Providers provided that the initiative is non-profit and free of charge.
- Insurance network and financing issues will remain as is

- أن تكون المبادرة خالصة لخدمة المجتمع وهدفها مكافحة والحد من انتشار مرض كورونا
- وجود موافقة موثقة لكلتا المنشأتين على ان تكون المبادرة لأهداف غير ربحية وبدون رسوم.
- تمويل النظام الصحي وشبكة التأمين الصحي ستكون على ما هي.

● PUBLIC / عام

دائرة الصحة  
DEPARTMENT OF HEALTH



This circular will remain valid till December 2020, unless extended through another circular.

-هذا التعميم ساريًا حتى نهاية ديسمبر 2020 ما لم يتم تمديده بإشعار آخر. أملين من الجميع الالتزام بما ورد أعلاه، لما فيه مصلحة العمل.

Thanking you for your kind cooperation,,,

شاكرين لكم حسن تعاونكم معنا ،،،

"This circular is designed for regulatory procedures and should not be used as content for media publication"

"هذا التعميم للإجراءات التنظيمية وغير مخصص كمحتوى للنشر الإعلامي."



جمال محمد الكعبي  
وكيل دائرة الصحة بالإنابة

● PUBLIC / عام

ص.ب: 5674 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة PO Box 5674 Abu Dhabi, United Arab Emirates

+971 2 4493333 +971 2 4493382 undersecretaryoffice@doh.gov.ae doh.gov.ae